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Από το υπ' αριθ. 13 / 2013  Πρακτικό Συνεδρίασης 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 
Αριθμός Απόφασης : 34 / 2013. 

 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις.  

 
Σήμερα στις 29-08-2013, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:30μ.μ., συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση η 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-08-2013 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 
75 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – 
Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν παρόντα 6 μέλη. 
 

Παρόντες Απόντες 
1  Θεόφιλος Κορωνάς 1  Γεώργιος Κάκαρης 
2  Βασίλειος Παπαδόπουλος 2  Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης 
3  Μαρία Παπαϊωάννου 3  Αναστάσιος Βασιάδης 
4  Θωμάς Αγγελίνας    
5  Δημητρούλα Γκέκα   
6  Κυριάκος Παναγιωτίδης   

 

Τα πρακτικά της Επιτροπής τηρήθηκαν από τον υπάλληλο Γεώργιο Καρατζούλα. 
 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της συνεδρίασης εισηγούμενος το τέταρτο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε  υπόψη της Επιτροπής το από 24-07-2013 Εισηγητικό Σημείωμά του 
Αντιδημάρχου Λαζαρίδη Αριστομένη  που έχει ως εξής :  

Σύμφωνα με την παρ. 1 του αρθ. 52 του Ν. 2696/99 (ΚΟΚ) αναφέρεται μεταξύ άλλων ότι  
 «μέτρα που αφορούν την ρύθμιση κυκλοφορίας …………. κλπ λαμβάνονται με αποφάσεις 
Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου με βάση μελέτες που έχουν εκπονηθεί ή εγκριθεί από τις 
αρμόδιες Τεχνικές Υπηρεσίες των Οργανισμών Αυτοδιοίκησης». 
 Με την παρ. 1 του αρθ. 79 του Ν. 3463/06 (ΚΔΚ) που αφορά κανονιστικές αποφάσεις : «Οι 
Δημοτικές και Κοινοτικές αρχές ρυθμίζουν θέματα της αρμοδιότητάς τους εκδίδοντας τοπικές 
κανονιστικές αποφάσεις, στο πλαίσιο της κείμενης νομοθεσίας με τις οποίες θέτουν κανόνες» 
μεταξύ άλλων όπως αναφέρεται στην παρ. 1α4 του ίδιου άρθρου «Για την ρύθμιση της 
κυκλοφορίας, των μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης των οχημάτων, καθώς και την τοποθέτηση και λειτουργία 
μετρητών ή εγκαταστάσεων ρύθμισης της στάθμευσης των οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους». 
 Εξάλλου στην παρ. 2 του ίδιου άρθρου αναφέρεται ότι «Την έκδοση των τοπικών  
κανονιστικών αποφάσεων των Δήμων εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο η Δημαρχιακή 
Επίτροπή», ενώ στην  παρ. 1 του αρθ. 82 του ίδιου νόμου που αφορά της κυκλοφορίας αναφέρεται 
ότι «Οι κανονιστικές αποφάσεις που αφορούν την ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό των 
πεζοδρόμων, των μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, εκδίδονατι μετά 
προηγούμενη κατάρτιση σχετικών μελετών, οι οποίες έχουν εκπονηθεί ή εγκριθεί από τις αρμόδιες 
Τεχνικές Υπηρεσίες του οικείου Δήμου ή Κοινότητας…. ». 
 Με την παρ. 1Βν του αρθ. 73 του Ν. 3852/2010 (Καλλικράτης) αναφέρεται ότι : «Η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής συνιστάται σε Δήμους άνω των 10.000 κατοίκων είναι αποφασιστικό και 
εισηγητικό όργανο άσκησης των σχετικών με την ποιότητα ζωής, την χωροταξία, την πολεοδομία 
και την προστασία του περιβάλλοντος αρμοδιοτήτων του Δήμου… ειδικότερα : Β) Εισηγείται στο 



Δημοτικό Συμβούλιο :…ν) το σχέδιο κανονιστικών αποφάσεων των άρθρων 79 και 82 του 
Κ.Δ.Κ…»  
       Σε εφαρμογή των παραπάνω διατάξεων το τμήμα συγκοινωνιών – κυκλοφορίας του Δήμου 
Βέροιας εισηγείται την έγκριση ή μη των ρυθμίσεων που προέκυψαν μετά από αιτήματα πολιτών 
και διαφόρων φορέων για κυκλοφοριακά θέματα για τα οποία συνέταξε τις ανάλογες μελέτες ή 
τεχνικές εκθέσεις. 

Στη συνέχεια γνωμοδότησε η επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και κυκλοφοριακής 
αγωγής πολιτών του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας που συνεδρίασε γι’ αυτό το σκοπό την 
04/07/2013, σύμφωνα με το υποβαλλόμενο πρακτικό της. 

Ύστερα από τα παραπάνω υποβάλουμε τις ανάλογες Τεχνικές Εκθέσεις της Τεχνικής 
Υπηρεσίας και το πρακτικό της συνεδρίασης της επιτροπής κυκλοφοριακού σχεδιασμού και 
κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών και καλείται η  Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να αποφασίσει για την 
αποδοχή ή μη των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων και να εισηγηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο την 
οριστική έγκρισή τους. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη της Επιτροπής και το αριθ. 2/04-07-2013  Πρακτικό 
της Επιτροπής Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού και Κυκλοφοριακής Αγωγής που έχει ως εξής : 
 
Θέμα: Έγκριση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων. 
 
Απόσπασμα απ’ το υπ’ αριθμ. 2/2013 πρακτικό της από 04-07-2013 συνεδρίασης της  επιτροπής 
Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού και Κυκλοφοριακής Αγωγής 

 
  Την 04-07-2013 και ημέρα Πέμπτη ώρα 12.30μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 
Επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην αίθουσα του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δημαρχείου Βέροιας Μητροπόλεως 46 ύστερα από την με ημερομηνία 01-07-2013 
γραπτή πρόσκληση του προέδρου προς τα μέλη της επιτροπής. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παρευρίσκεται ο πρόεδρος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί 
συνόλου 13 μελών βρέθηκαν παρόντα 9 μέλη: 
 
Παρόντες  
1. Μωυσιάδης Νικόλαος (Δημ. Σύμβουλος και Πρόεδρος της Επιτροπής) 
2. Λαζαρίδης Αριστομένης (Δημοτικός Σύμβουλος) 
3. Γκεκα Δημητρούλα (Δημοτικός Σύμβουλος) 
4. Αγγέλογλου Ιωάννης  (Εκπρόσωπος σωματείου ιδιοκτ. ΤΑΞΙ) 
5. Καραγιάννης Ηλίας (Εκπρόσωπος Τμήματος Τροχαίας Βέροιας ) 
6. Πατσιαβούρας Νικόλαος (Εκπρόσωπος Εμπορικού Συλλόγου) 
7. Κοτίδης Βασίλειος(Εκπρόσωπος Σωματείου Εκπαιδευτών Υποψηφίων Οδηγών) 
8. Αγγελόπουλος Δημήτριος (Εκπρόσωπος Σωματείου Ιδιοκτητών ΤΑΧΙ) 
9. Θεοδωρίδης Σάββας (Δημοτική Υπάλληλος) 
 
Απόντες  
1. Κοντογούνης Δημήτριος (Εκπρόσωπος Σωματείων Φορτηγών Αυτοκινήτων) 
2. Συμεωνίδης Αναστάσιος (Εκπρόσωπος ΚΤΕΛ Ν. Ημαθίας ΑΕ) 
3. Νεστορόπουλος Απόστολος (Δημοτικός Σύμβουλος) 
4. Παυλίδης Παύλος (Εκπρόσωπος Αστικό ΚΤΕΛ ΑΕ) 
 

Επίσης παρόντες ήταν ο εκπρόσωπος της Δημοτικής Αστυνομίας κ. Καπουρτίδης. 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Επιτροπής εισηγήθηκε τα θέματα της ημερήσιας διάταξης και 

έθεσε υπ‘ όψη της τις εισηγήσεις του Τμήματος Συγκοινωνίας-Κυκλοφορίας-Αδειών Μεταφορών: 
 

Αποφασίζει 
 

Εισηγείται επί των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων για τα έκτακτα θέματα εκτός ημερησίας 
διάταξης και για τα θέματα της ημερησίας διάταξης ως εξής: 
 



1ο Θέμα 
Η Τοπική Κοινότητα Βεργίνας με την υπ’ αριθμ. 04/2013 απόφαση του ζητά την απαγόρευση 

διέλευσης οχημάτων στην οδό Αριστοτέλους, μπροστά από το μουσείο των Βασιλικών τάφων, από 
τον μήνα Μάρτιο έως τον Οκτώβριο και για τις ώρες λειτουργίας του μουσείου. 
Τεχνική Έκθεση (25-05-2013) 

Η Τοπική Κοινότητα Βεργίνας με την υπ’ αριθμ. 04/2013 απόφαση της, ζητά την απαγόρευση 
διέλευσης οχημάτων στην οδό Αριστοτέλους, μπροστά από το μουσείο των Βασιλικών τάφων, στο 
τμήμα από την διασταύρωση με την οδό Αντιγόνου Γονατά (εστιατόριο Φιλίππειο), έως την 
διασταύρωση με την οδό Φιλίππου (κτήριο πρώην συνεταιρισμού Βεργίνας), από τον μήνα Μάρτιο 
έως τον Οκτώβριο και για τις ώρες λειτουργίας του μουσείου, έτσι ώστε ο δρόμος να είναι 
διαθέσιμος για την κίνηση των πεζών, προκειμένου να αποφευχθούν ατυχήματα. 

Η υπηρεσία μας δεν έχει αντίρρηση με την απαγόρευση διέλευσης οχημάτων στην οδό 
Αριστοτέλους, μπροστά από το μουσείο των Βασιλικών Τάφων με την τοποθέτηση της ανάλογης 
πινακίδας Ρ-55 (Πεζόδρομος) και την προσθήκη σε αυτήν τις ώρες λειτουργίας του μουσείου «Από 
08:00 έως 15:00». 

Ο πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη της Επιτροπής ότι η Τοπική Κοινότητα Βεργίνας εδώ και 
κάποια χρόνια την χρονική περίοδο από Μάρτιο έως Οκτώβριο απαγορεύει την διέλευση 
οχημάτων στην οδό Αριστοτέλους, μπροστά από το μουσείο των Βασιλικών τάφων, στο τμήμα 
από την διασταύρωση με την οδό Αντιγόνου Γονατά (εστιατόριο Φιλίππειο), έως την διασταύρωση 
με την οδό Φιλίππου (κτήριο πρώην συνεταιρισμού Βεργίνας), χωρίς να έχουν απόφαση 
δημοτικού Συμβουλίου. Για τον λόγο απαιτείται η απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου. 

Ο εκπρόσωπος της Τροχαίας πρόσθεσε ότι πρέπει να επιτρέπεται η διέλευση των οχημάτων 
που μεταφέρουν ΑΜΕΑ και τα οχήματα εκτάκτου ανάγκης. 

Όλα τα μέλη συμφώνησαν με την πρόταση του προέδρου και της Τροχαίας. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της Τοπικής Κοινότητας Βεργίνας και εισηγείται να 
απαγορευτεί η διέλευσης οχημάτων στην οδό Αριστοτέλους, μπροστά από το μουσείο των 
Βασιλικών τάφων, στο τμήμα από την διασταύρωση με την οδό Αντιγόνου Γονατά 
(εστιατόριο Φιλίππειο), έως την διασταύρωση με την οδό Φιλίππου (κτήριο πρώην 
συνεταιρισμού Βεργίνας), από τον μήνα Μάρτιο έως τον Οκτώβριο και για τις ώρες 
λειτουργίας του μουσείου, εκτός των οχημάτων που μεταφέρουν ΑΜΕΑ και των οχημάτων 
εκτάκτου ανάγκης (Αστυνομία, ασθενοφόρα, πυροσβεστική).  

 
2ο Θέμα 

Ο Σιουκιούρογλου Χρήστος με την υπ’ αριθμ. 21770/2-5-13 αίτηση του ζητά την χορήγηση 
τριών θέσεων στάθμευσης έξω από το ξενοδοχείο «Κόκκινο Σπίτι», επί της οδού Όλγανου 10. 
Τεχνική Έκθεση (25-05-2013) 

Ο Σιουκιούρογλου Χρήστος με την υπ’ αριθμ. 21770/02-5-13 αίτηση του ζητάει την 
χορήγηση τριών θέσεων στάθμευσης έξω από το ξενοδοχείο «Κόκκινο Σπίτι», επί της οδού 
Ολγάνου 10, για την εξυπηρέτηση των πελατών του ξενοδοχείου. 

Η υπηρεσία μας επανειλημμένα έχει αναφέρει ότι η χορήγηση θέσεων στάθμευσης για 
Υπηρεσίες και ιδιωτικές επιχειρήσεις, δεν προβλέπεται από τις κείμενες διατάξεις. Αναφέραμε 
επίσης ότι θα δημιουργηθεί άσχημο προηγούμενο αν χορηγηθεί θέση στάθμευσης σε κάποια απ’ 
αυτές, πόσο μάλλον όταν αυτές βρίσκονται στο κέντρο της πόλης και ιδιαίτερα σε μια ευαίσθητη 
περιοχή όπως είναι η παλιά Εβραϊκή συνοικία. Επίσης στην οδό Ολγάνου απαγορεύεται η 
στάθμευση. Για τους παραπάνω λόγους η υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την χορήγηση θέσης 
στάθμευσης για τα οχήματα που εξυπηρετούν την συγκεκριμένη ιδιωτική επιχείρηση. 
 

Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας να μην 
χορηγηθούν οι τρεις θέσεις στάθμευσης έξω από το ξενοδοχείο «Κόκκινο Σπίτι», επί της οδού 
Ολγάνου 10. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 



Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
χορηγηθούν οι τρεις θέσεις στάθμευσης έξω από το ξενοδοχείο «Κόκκινο Σπίτι» του 
Σιουκιούρογλου Χρήστου, επί της οδού Ολγάνου 10. 
 
 3ο Θέμα 

Η Βασιλείου Χρυσάνθη με την υπ’ αριθμ. 21412/30-4-13 αίτηση της ζητά την χορήγηση δύο 
θέσεων στάθμευσης έξω από το κατάστημα one mini market, επί της οδού Πιερίων 147. 
Τεχνική Έκθεση (25-05-2013) 

Η Βασιλείου Χρυσάνθη με την υπ’ αριθμ. 21412/30-4-13 αίτηση της ζητάει την χορήγηση 
δύο θέσεων στάθμευσης έξω από το κατάστημα one mini market, επί της οδού Πιερίων 147, για 
την εξυπηρέτηση του κοινού, τις εκφορτώσεις εμπορευμάτων και τις λειτουργικές ανάγκες της 
επιχείρησης της. 

Η υπηρεσία μας επανειλημμένα έχει αναφέρει ότι η χορήγηση θέσεων στάθμευσης για 
Υπηρεσίες και ιδιωτικές επιχειρήσεις, δεν προβλέπεται από τις κείμενες διατάξεις. Αναφέραμε 
επίσης ότι θα δημιουργηθεί άσχημο προηγούμενο αν χορηγηθεί θέση στάθμευσης σε κάποια απ’ 
αυτές, πόσο μάλλον όταν αυτές βρίσκονται στο κέντρο της πόλης. Για τους παραπάνω λόγους η 
υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την χορήγηση θέσης στάθμευσης για τα οχήματα που 
εξυπηρετούν την συγκεκριμένη ιδιωτική επιχείρηση. 

Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας να μην 
χορηγηθούν οι δύο θέσεις στάθμευσης έξω από το κατάστημα one mini market, επί της οδού 
Πιερίων 147.  
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
χορηγηθούν οι δύο θέσεις στάθμευσης έξω από το κατάστημα one mini market της 
Βασιλείου Χρυσάνθης, επί της οδού Πιερίων 147.  
 
4ο Θέμα 

Η Δημοτική Κοινότητα με την υπ’ αριθμ. 85/2013 απόφαση της ζητά την παραχώρηση 
θέσεων στάθμευσης ποδηλάτων επί της οδού Μητροπόλεως 29. 
Τεχνική Έκθεση (17-06-2013) 

Η Δημοτική Κοινότητα με την υπ’ αριθμ. 85/2013 απόφαση της, ζητά την παραχώρηση 
θέσεων στάθμευσης ποδηλάτων, επί της οδού Μητροπόλεως 29. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθμ. 572/2012 απόφαση του απέρριψε το αίτημα 
πολίτη για παραχώρηση θέσης στάθμευσης ποδηλάτων στην οδό Μητροπόλεως 29. 

Η υπηρεσία εμμένει στην άποψη της ότι σε όλο το μήκος της οδού Μητροπόλεως 
απαγορεύεται η στάθμευση και σε τμήματα αυτής και η στάση των οχημάτων. Επίσης στο 
συγκεκριμένο σημείο υπάρχει στάση αστικών λεωφορείων, με αποτέλεσμα να είναι αδύνατη η 
δημιουργία χώρου στάθμευσης ποδηλάτων.  

Ο πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη ότι επειδή υπάρχουν πολλές αιτήσεις από επιχειρήσεις για 
την παραχώρηση θέσεων στάθμευσης ποδηλάτων θα πρέπει στα πλαίσια της σύνταξης της 
κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία βρίσκεται στην φάση επιλογής αναδόχου, να προταθεί 
πρόβλεψη για συγκεκριμένους χώρους στάθμευσης ποδηλάτων στο κέντρο της πόλης.  
Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση του προέδρου. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση του προέδρου και εισηγείται στα πλαίσια της 
σύνταξης της κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία βρίσκεται στην φάση επιλογής αναδόχου, 
να προταθεί πρόβλεψη για συγκεκριμένους χώρους στάθμευσης ποδηλάτων στο κέντρο 
της πόλης.  
 
5ο Θέμα 

Η Αυγεροπούλου Παναγιώτα με την υπ’ αριθμ. 29213/10-6-13 αίτηση της ζητά την 
χορήγηση μιας θέσης ολιγόλεπτης στάθμευσης έξω από το φαρμακείο της επί της οδού 
Τρεμπεσίνας 26. 



Τεχνική Έκθεση (17-06-2013) 
Η Αυγεροπούλου Παναγιώτα με την υπ’ αριθμ. 29213/10-6-13 αίτηση της ζητάει την 

χορήγηση μιας θέσης ολιγόλεπτης στάθμευσης έξω από το φαρμακείο της, επί της οδού 
Τρεμπεσίνας 26, για την εξυπηρέτηση του κοινού, ιδιαίτερα τις μέρες εφημερίας και της 
διανυκτέρευσης. 

Η υπηρεσία μας επανειλημμένα έχει αναφέρει ότι η χορήγηση θέσεων στάθμευσης για 
Υπηρεσίες και ιδιωτικές επιχειρήσεις, δεν προβλέπεται από τις κείμενες διατάξεις. Αναφέραμε 
επίσης ότι θα δημιουργηθεί άσχημο προηγούμενο αν χορηγηθεί θέση στάθμευσης σε κάποια απ’ 
αυτές, πόσο μάλλον όταν αυτές βρίσκονται στο κέντρο της πόλης. Για τους παραπάνω λόγους η 
υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την χορήγηση θέσης στάθμευσης για τα οχήματα που 
εξυπηρετούν την συγκεκριμένη ιδιωτική επιχείρηση. 

Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας να μην 
χορηγηθούν θέση στάθμευσης έξω από το φαρμακείο της Αυγεροπούλου Παναγιώτας, επί της 
οδού Τρεμπεσίνας 26.  
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
χορηγηθεί θέση στάθμευσης έξω από το φαρμακείο της Αυγεροπούλου Παναγιώτας, επί 
της οδού Τρεμπεσίνας 26.  

 
6ο Θέμα 

Ο Χασιώτης Αντώνης με την υπ’ αριθμ. 21347/29-4-13 αίτηση του επανακαταθέτει το αίτημα 
του, με το οποίο ζητάει την τοποθέτηση ηλεκτρονικών κολονακίων στην οδό Σβαρνοπούλου. 
Τεχνική Έκθεση (17-06-2013) 

Ο Χασιώτης Αντώνιος με την υπ’ αριθμ. 21347/29-4-13 αίτηση του επανακαταθέτει το αίτημα 
του, με το οποίο ζητάει την τοποθέτηση ηλεκτρονικών κολωνακίων στην οδό Σβαρνοπούλου, 
όπως στους πεζοδρόμους του κέντρου της πόλης, διότι παρκάρουν και κλείνουν την είσοδο-έξοδο 
προς την αποθήκη του.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθμ. 865/2011 απόφαση του ενέκρινε την μονοδρόμηση 
της οδού Σβαρνοπούλου, η οποία δεν έλυσε το πρόβλημα του αιτούντα.  

Εκτός ότι το κόστος τοποθέτησης ηλεκτρονικών κολωνακίων είναι μεγάλο, η υπηρεσία μας 
δεν κρίνει σκόπιμη την τοποθέτηση τους στην οδό Σβαρνοπούλου. 

Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας να μην 
τοποθετηθούν ηλεκτρονικά κολωνάκια στην οδό Σβαρνοπούλου. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφώνησε με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας να μην τοποθετηθούν 
ηλεκτρονικά κολωνάκια (βυθιζόμενα) στην οδό Σβαρνοπούλου. 

 
7ο Θέμα 

Η Τροχαία Βέροιας με την υπ’ αριθμ. 17782/08-04-13 αίτηση της ζητά την τοποθέτηση 
ρυθμιστικών πινακίδων Ρ-40 (απαγόρευση στάσης και στάθμευσης) με την ένδειξη «εκτός 
υπηρεσιακών οχημάτων», επί της οδού Σ. Πέτρουλα, από την συμβολή της με την οδό 
Σαμψούντος έως το όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου Α.Δ. Ημαθίας. 
Τεχνική Έκθεση (19-06-2013) 

Η Τροχαία Βέροιας με την υπ’ αριθμ. 17782/08-04-13 αίτηση της ζητά την τοποθέτηση 
ρυθμιστικών πινακίδων Ρ-40 (απαγόρευση στάσης και στάθμευσης) με την ένδειξη «εκτός 
υπηρεσιακών οχημάτων», επί της οδού Σ. Πέτρουλα, από την συμβολή της με την οδό 
Σαμψούντος έως το όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας 

Η υπηρεσία κατόπιν αυτοψίας που διενήργησε, διαπίστωσε ότι υπάρχει πινακίδα Ρ-40 
(απαγόρευση στάσης και στάθμευσης) επί της οδού Σ. Πέτρουλα, από την συμβολή της με την οδό 
Σαμψούντος μέχρι την συμβολή της με την οδό Αντ. Αναγνωστοπούλου καθώς και μια Ρ-40 στο 
όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας. Συνεπώς, η υπηρεσία μας συμφωνεί 
με την τοποθέτηση της ένδειξης «εκτός υπηρεσιακών οχημάτων» στην ήδη υπάρχουσα πινακίδα 
Ρ-40 στο όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας.  



Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας, να 
τοποθετηθεί η ένδειξη «εκτός υπηρεσιακών οχημάτων» στην ήδη υπάρχουσα πινακίδα Ρ-40 στο 
όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας επί της οδού Σ. Πέτρουλα. 

 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας και εισηγείται να 
τοποθετηθεί η ένδειξη «εκτός υπηρεσιακών οχημάτων» στην ήδη υπάρχουσα πινακίδα Ρ-
40 στο όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας επί της οδού Σ. 
Πέτρουλα. 
 
8ο Θέμα 

Η Ζησέκα Αγγελική με την υπ’ αριθμ. 19445/17-04-13 αίτηση της ζητά την τοποθέτηση 
προστατευτικού κιγκλιδώματος σε σχήμα Π στην οδό Μουμογλου. 
Τεχνική Έκθεση (20-11-2012) 

Η Ζησέκα Αγγελική με την υπ’ αριθμ. 19445/17-4-13 αίτηση της ζητάει την τοποθέτηση 
προστατευτικού κιγκλιδώματος σε σχήμα Π στην οδό Μούμογλου, έτσι ώστε να προστατευθούν τα 
παράθυρα των ημιυπογείων της οικοδομής και να μπορούν να εξέρχονται από το χώρο 
στάθμευσης που βρίσκεται απέναντι από την οικοδομή. 

Η υπηρεσία μας μετά από αυτοψία που διενήργησε διαπίστωσε ότι τα σταθμευμένα οχήματα 
δημιουργούν πρόβλημα στα παράθυρα των ημιυπογείων της οικοδομής και δυσχεραίνουν την 
έξοδο των οχημάτων από τον απέναντι χώρο στάθμευσης. Επίσης υπάρχει ήδη ένα προστατευτικό 
κιγκλίδωμα σε σχήμα Π, μπροστά από τα διπλανά παράθυρα της οικοδομής. Συνεπώς η υπηρεσία 
μας συμφωνεί να τοποθετηθεί άλλο ένα προστατευτικό κιγκλίδωμα σε σχήμα Π, επί της οδού 
Μούμογλου, ώστε να προστατευθούν τα ημιυπόγεια παράθυρα της οικοδομής. 

Τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας να 
τοποθετηθεί προστατευτικό κιγκλίδωμα σε σχήμα Π, επί της οδού Μούμογλου, ώστε να 
προστατευθούν τα ημιυπόγεια παράθυρα της οικοδομής. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας και εισηγείται να 
τοποθετηθεί προστατευτικό κιγκλίδωμα σε σχήμα Π, επί της οδού Μούμογλου, ώστε να 
προστατευθούν τα ημιυπόγεια παράθυρα της οικοδομής. 
 
9ο Θέμα 

Η Μπουτζώλα Ιφιγένεια, ιδιοκτήτρια του καταστήματος «Βάτραχος», με την υπ’ αριθμ. 
17511/5-4-13 αίτηση της ζητά την παραχώρηση θέσεων στάθμευσης ποδηλάτων, καθώς και την 
κατασκευή ειδικής βάσης για την στήριξη του, επί της οδού Μ. Καρακωστή 13. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Η Μπουτζώλα Ιφιγένεια, ιδιοκτήτρια του καταστήματος «Βάτραχος» (καφέ-ζαχαροπλαστείο), 
με την υπ’ αριθμ. 17511/5-4-13 αίτηση της, ζητά την παραχώρηση θέσεων στάθμευσης 
ποδηλάτων, καθώς και την κατασκευή ειδικής βάσης για την στήριξη τους, επί της οδού Μ. 
Καρακωστή 13. 

Η υπηρεσία δεν συμφωνεί με την παραχώρηση θέσης στάθμευσης ποδηλάτων σε 
συγκεκριμένες επιχειρήσεις, διότι παρατηρείται μια αύξηση των αιτημάτων αυτού του είδους, που 
δημιουργούν υπόνοιες ότι γίνεται για την αποφυγή σταθμευμένων Ι.Χ. έμπροσθεν των 
καταστημάτων, με αποτέλεσμα να δημιουργηται κακό προηγούμενο. Αντ’ αυτού προτείνει κατά την 
σύνταξη της κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία βρίσκεται στη φάση επιλογής αναδόχου, να προταθεί 
πρόβλεψη για συγκεκριμένους χώρους στάθμευσης ποδηλάτων στο κέντρο της πόλης. 

Συνεπώς η υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την παραχώρηση θέσεων στάθμευσης 
ποδηλάτων στο καφέ «Βάτραχος», επί της οδού Μ. Καρακωστή 13.   
 

Ο πρόεδρος ανέφερε ότι το συγκεκριμένο θέμα είναι όμοιο με το τέταρτο οπότε πρέπει να 
παρθεί η ίδια απόφαση. Όλα τα μέλη της Επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση του προέδρου. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 



Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση του προέδρου και εισηγείται στα πλαίσια της 
σύνταξης της κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία βρίσκεται στην φάση επιλογής αναδόχου, 
να προταθεί πρόβλεψη για συγκεκριμένους χώρους στάθμευσης ποδηλάτων στο κέντρο 
της πόλης.  

 
10ο Θέμα 

Η Καλφούντζος Ευάγγελος & ΣΙΑ ΟΕ, «Φροντιστήριο ΤΟΜΗ», με την υπ’ αριθμ. 30003/12-6-
13 αίτηση της ζητά την παραχώρηση θέσης στάθμευσης ποδηλάτων, καθώς και την κατασκευή 
ειδικής βάσης για την στήριξη τους με δικά τους έξοδα, επί της οδού Τρεμπεσίνας 8. 
Τεχνική Έκθεση (04-02-2013) 

Η Καλφούντζος Ευάγγελος & ΣΙΑ ΟΕ «Φροντιστήριο ΤΟΜΗ», με την υπ’ αριθμ. 30003/12-6-
13 αίτηση της, ζητά την παραχώρηση θέσης στάθμευσης ποδηλάτων, καθώς και την κατασκευή 
ειδικής βάσης για την στήριξη τους με δικά τους έξοδα, επί της οδού Τρεμπεσίνας 8. 

Η υπηρεσία μας σε συνέχεια του έργου της αστικής ανάπλασης και λόγω της μείωσης των 
θέσεων στάθμευσης των αστικών λεωφορείων προτίθεται να δημιουργήσει χώρο στάθμευσης των 
αστικών λεωφορείων ή οχημάτων επί της οδού Τρεμπεσίνας. Κατόπιν τούτου η υπηρεσία μας δεν 
συμφωνεί με την παραχώρηση θέσης στάθμευσης ποδηλάτων επί της οδού Τρεμπεσίνας 8.   

Ο πρόεδρος ανέφερε ότι το συγκεκριμένο θέμα είναι όμοιο με το τέταρτο οπότε πρέπει να 
παρθεί η ίδια απόφαση. Όλα τα μέλη της Επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση του προέδρου. 
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση του προέδρου και εισηγείται στα πλαίσια της 
σύνταξης της κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία βρίσκεται στην φάση επιλογής αναδόχου, 
να προταθεί πρόβλεψη για συγκεκριμένους χώρους στάθμευσης ποδηλάτων στο κέντρο 
της πόλης.  

 
11ο Θέμα 

Ο Θωίδης Ιωάννης με την υπ’ αριθμ. 33304/26-06-13 αίτηση του ζητά την χορήγηση μιας 
θέσης στάθμευσης έξω από το φαρμακείο του, επί της οδού Βενιζέλου 82. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Ο Θωίδης Ιωάννης με την υπ’ αριθμ. 33304/26-6-13 αίτηση του ζητάει την χορήγηση μιας 
θέσης στάθμευσης έξω από το φαρμακείο του, επί της οδού Βενιζέλου 82, για την εξυπηρέτηση 
του κοινού. 

Η υπηρεσία μας επανειλημμένα έχει αναφέρει ότι η χορήγηση θέσεων στάθμευσης για 
Υπηρεσίες και ιδιωτικές επιχειρήσεις, δεν προβλέπεται από τις κείμενες διατάξεις. Αναφέραμε 
επίσης ότι θα δημιουργηθεί άσχημο προηγούμενο αν χορηγηθεί θέση στάθμευσης σε κάποια απ’ 
αυτές, πόσο μάλλον όταν αυτές βρίσκονται στο κέντρο της πόλης. Για τους παραπάνω λόγους η 
υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την χορήγηση θέσης στάθμευσης για τα οχήματα που εξυπηρετούν 
την συγκεκριμένη ιδιωτική επιχείρηση. 

Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφωνούν με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας να μην 
χορηγηθεί θέση στάθμευσης έξω από το φαρμακείο του Θωίδη Ιωάννη, επί της οδού Βενιζέλου 82.  

 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
χορηγηθεί θέση στάθμευσης έξω από το φαρμακείο του Θωίδη Ιωάννη, επί της οδού 
Βενιζέλου 82.  
 
12ο Θέμα 

Η Μαυρίδου Παναγιώτα με την υπ’ αριθμ. 14357/15-3-13 αίτηση της ζητά την τοποθέτηση 
κάγκελου με ζαρτινιέρα μπροστά από το μαγαζί (καφέ) που διατηρεί στην οδό Κεντρικής 75. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Η Μαυρίδου Παναγιώτα με την υπ’ αριθμ. 14357/15-3-13 αίτηση της, ζητάει την τοποθέτηση 
κάγκελου με ζαρτινιέρα μπροστά από το μαγαζί (καφέ) που διατηρεί στην οδό Κεντρικής 75, για 
λόγους καλαισθησίας της περιοχής και προστασίας των πελατών της. 



Η υπηρεσία κατόπιν αυτοψίας που διενήργησε διαπίστωσε ότι στην οδό Κεντρικής 75 
απαγορεύεται η στάση και η στάθμευση συνεπώς δεν τίθεται θέμα στάθμευσης οχημάτων, 
μπροστά στο μαγαζί της αιτούσας, άρα και ασφάλειας των πελατών. Επίσης το πλάτος 
πεζοδρομίου είναι 1,5 μέτρο, πολύ μικρό για την τοποθέτηση κάγκελου με ζαρτινιέρα. 

Για τους παραπάνω λόγους η υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την τοποθέτηση κάγκελου με 
ζαρτινιέρα στην οδό Κεντρικής 75, μπροστά από το μαγαζί της αιτούσας.  
 Μετά από διαλογική συζήτηση όλα τα μέλη της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της 
Τεχνικής Υπηρεσίας να μην τοποθετηθεί κάγκελο με ζαρτινιέρα στην οδό Κεντρικής 75, μπροστά 
από το κατάστημα (καφέ) της Μαυρίδου Παναγιώτας.  
 
Απόφαση (Ομόφωνα) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας να μην τοποθετηθεί 
κάγκελο με ζαρτινιέρα στην οδό Κεντρικής 75, μπροστά από το κατάστημα (καφέ) της 
Μαυρίδου Παναγιώτας.  

 
13ο Θέμα 

Ο Σύλλογος υπαλλήλων Δήμων Νομού Ημαθίας με την υπ’ αριθμ. 16360/29-3-13 αίτηση της 
ζητά την έκδοση ετήσιων καρτών στάθμευσης, για τους υπαλλήλους για τους χώρους ελεγχόμενης 
στάθμευσης. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Ο Σύλλογος υπαλλήλων Δήμων Νομού Ημαθίας με την υπ’ αριθμ. 16360/29-3-13 αίτηση της, 
στα πλαίσια του πνεύματος της καλής συνεργασίας μεταξύ της Διοίκησης του Δήμου και των 
εργαζομένων, ζητάει την έκδοση ετησίων καρτών στάθμευσης τις οποίες θα χρησιμοποιούν οι 
εργαζόμενοι για τους χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης, τους οποίους εκμεταλλεύεται ο Δήμος, με 
σκοπό την διευκόλυνση των υπαλλήλων στην μετακίνηση τους κατά την προσέλευση στην 
υπηρεσία. Προτείνουν επίσης, η ετήσια κάρτα να έχει το συμβολικό ποσό των τριάντα πέντε ευρώ. 

Ο Πρόεδρος της επιτροπής επισήμανε ότι να επιτραπεί στους υπαλλήλους του Δήμου να 
σταθμεύουν στους χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης τότε θα δημιουργηθεί κακό προηγούμενο και 
μπορεί να ζητηθεί και από άλλες υπηρεσίες (Νομαρχία, Δασαρχείο κλπ.) το ίδιο αίτημα. 

Ο πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν αν συμφωνούν με το αίτημα του Συλλόγου των 
υπαλλήλων. Όλα τα μέλη απέρριψαν το αίτημα εκτός του Θεοδωρίδη Σάββα και του Λαζαρίδη 
Αριστομένη που απέιχε.  
 
Απόφαση (Κατά πλειοψηφία) 
Η επιτροπή δεν συμφωνεί με την πρόταση του Συλλόγου υπαλλήλων Δήμων Ν. Ημαθίας 
και εισηγείται να μην δοθεί άδεια στον Σύλλογο υπαλλήλων να σταθμεύουν στους χώρους 
ελεγχόμενης στάθμευσης με την έκδοση ετήσιων καρτών στάθμευσης. 
 
14ο Θέμα 

Ο Φρασαριώτης Αθανάσιος με την υπ’ αριθμ. 23911/17-05-13 αίτηση του ζητά την 
τοποθέτηση πινακίδας Ρ-40, επί της οδού Ακαταμαχήτου 4. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Ο Αθανάσιος Φρασαριώτης με την υπ’ αριθμ. 23911/17-05-13 αίτηση του ζητά την 
τοποθέτηση ρυθμιστικών πινακίδων Ρ-40 (απαγόρευση στάσης και στάθμευσης) επί της οδού 
Ακαταμαχήτου 4, λόγω του ότι τα οχήματα που σταθμεύουν μπροστά στην οικοδομή εμποδίζουν 
την είσοδο και έξοδο από την οικοδομή. 

Η υπηρεσία κατόπιν αυτοψίας που διενήργησε αλλά και από το στέλεχος της οικοδομικής 
άδειας, διαπίστωσε ότι η εσοχή που δημιουργείται μπροστά στην οικοδομή στην οδό 
Ακαταμαχήτου 4, είναι κοινόχρηστος χώρος με αποτέλεσμα τα οχήματα που σταθμεύουν να 
εμποδίζουν την είσοδο και έξοδο από την οικοδομή.  

Ο πρόεδρος σαν πρώτη σκέψη πρότεινε να τοποθετηθούν κολωνάκια ώστε να δημιουργηθεί 
διάδρομος μέχρι την είσοδο της πόρτας. 

Ο Θεοδωρίδης Σάββας πρότεινε ή να κατασκευαστεί πεζοδρόμιο ή να τοποθετηθούν 
κολωνάκια ένα μέτρο από το πρόσωπο του σπιτιού, ως νοητό πεζοδρόμιο. 



Ο πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν αν συμφωνούν με την πρόταση να τοποθετηθούν 
κολωνάκια ένα μέτρο από το πρόσωπο της οικοδομής, ως νοητό πεζοδρόμιο. Όλα τα μέλη της 
επιτροπής συμφώνησαν με την ανωτέρω πρόταση εκτός από τον εκπρόσωπο της τροχαίας 
Καραγιάννη Ηλία. 
 
Απόφαση (Κατά πλειοψηφία) 
Η επιτροπή εισηγείται τοποθετηθούν στην οδό Ακαταμαχήτου 4, κολωνάκια ένα μέτρο από 
το πρόσωπο της οικοδομής του Φρασαριώτη Αθανάσιου, ως νοητό πεζοδρόμιο.  
 
15ο Θέμα 

Η Ι.Μ. Μεταμορφώσεως Μουτσιάλης με την υπ’ αριθμ. 18072/28-04-11 αίτηση της ζητά την 
τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων.  
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Η Ι.Μ. Μεταμορφώσεως Μουτσιάλης με την υπ’ αριθμ. 18072/28-04-11 αίτηση της ζητά την 
τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων α) μία αμέσως μετά την έξοδο της Εγνατίας οδού προς 
Βέροια, επί του τοιχείου στην διασταύρωση με κατεύθυνση αριστερά προς Βεργίνα, και β) μία επί 
της επαρχιακής οδού Βεργίνας-Βέροιας, λίγο πριν την γέφυρα-φράγμα του Αλιάκμονα, στη δεξιά 
πλευρά του δρόμου, με κατεύθυνση αριστερά.  

Από τις κείμενες διατάξεις του ΚΟΚ δεν προκύπτει υποχρέωση τοποθέτησης 
πληροφοριακών πινακίδων για ιερούς Ναούς και Μονές και γι’ αυτό το λόγο η υπηρεσία μας δεν 
συμφωνεί με την τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων στα ανωτέρω σημεία. 

Σε περίπτωση που το αίτημα τους γίνει δεκτό εννοείται ότι η προμήθεια και τοποθέτηση των 
εν λόγω πινακίδων θα γίνουν με έξοδα της αιτούσας Μονής και καθ’ υπόδειξη της υπηρεσίας μας. 

Μετά από διαλογική συζήτηση τα μέλη της επιτροπής ψήφισαν αν συμφωνούν να 
τοποθετηθούν πληροφοριακές πινακίδες στα σημεία που ζητάει η Ι.Μ. Μεταμορφώσεως 
Μουτσιάλης. Όλα τα μέλη της επιτροπής δεν συμφωνησαν με το αίτημα της Ι. Μ.  Μεταμορφώσεως 
Μουτσιάλης εκτός του προέδρου, του Λαζαρίδη Αριστομένη και της Γκέκα Δημητρούλας 
 
Απόφαση (Κατά πλειοψηφία) 
Η επιτροπή συμφωνεί με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
τοποθετηθούν πληροφοριακές πινακίδες για την Ι. Μ. Μεταμορφώσεως Μουτσιάλης, α) 
αμέσως μετά την έξοδο της Εγνατίας οδού προς Βέροια, επί του τοιχείου στην 
διασταύρωση με κατεύθυνση αριστερά προς Βεργίνα, και β) επί της επαρχιακής οδού 
Βεργίνας-Βέροιας, λίγο πριν την γέφυρα-φράγμα του Αλιάκμονα, στη δεξιά πλευρά του 
δρόμου, με κατεύθυνση αριστερά.  
 
16ο Θέμα 

Ο Μακρής Χαράλαμπος με την υπ’ αριθμ. 54789/18-10-12 αίτηση του ζητά την τοποθέτηση 
πινακίδων ορίου ταχύτητας και διέλευσης ζώων, επί της αγροτικής οδού Ξηροκάμπου. 
Τεχνική Έκθεση (27-06-2013) 

Ο Μακρής Χαράλμαπος με την υπ’ αριθμ. 54789/18-10-12 αίτηση του ζητά την τοποθέτηση 
πινακίδων ορίου ταχύτητας και διέλευσης ζώων επί της αγροτικής οδού Ξηροκάμπου. 

Από τις κείμενες διατάξεις του ΚΟΚ δεν προβλέπεται η τοποθέτηση ορίου ταχύτητας σε 
αγροτικούς δρόμους, ενώ η πινακίδα Κ-18 (κίνδυνος από διέλευση οικόσιτων ζώων) αναφέρεται σε 
αγέλες ζώων (αμνοερίφια, βοοειδή κλπ.). 

Κατόπιν των ανωτέρω η υπηρεσία μας δεν συμφωνεί με την τοποθέτηση πινακίδων ορίου 
ταχύτητας και διέλευσης ζώων επί της αγροτικής οδού Ξηροκάμπου.  

Ο πρόεδρος της επιτροπής κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν αν συμφωνούν με την τοποθέτηση 
πινακίδων ορίου ταχύτητας και διέλευσης ζώων επί της αγροτικής οδού Ξηροκάμπου. Όλα τα μέλη 
της επιτροπής συμφώνησαν με την πρόταση της τεχνικής υπηρεσίας ότι δεν προβλέπεται η 
τοποθέτηση ορίου ταχύτητας σε αγροτικούς δρόμους. Όσον αφορά την τοποθέτηση πινακίδας 
κίνδυνος λόγω διέλευση ζώων, όλα τα μέλη συμφώνησαν με την πρόταση της επιτροπής εκτός του 
Πατσιαβούρα Νικόλαου και του Κοτίδη Βασιλείου.  
 
Απόφαση (Κατά πλειοψηφία) 



Η επιτροπή συμφώνησε με την πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας και εισηγείται να μην 
τοποθετηθούν πινακίδες ορίου ταχύτητας και διέλευσης ζώων επί της αγροτικής οδού 
Ξηροκάμπου Βεργίνας. 
 

Και κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει σχετικά 
 

Η  Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 24-07-2013 εισηγητικό σημείωμα του Αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη . 
2. Τις Τεχνικές Εκθέσεις που συντάχθηκαν από την Διεύθυνση Τεχνικού – Πολεοδομίας του Δήμου 

Βέροιας. 
3. Το με αριθ.  2/04-07-2013 Πρακτικό Συνεδρίασης της Επιτροπής Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού 

και Κυκλοφοριακής Αγωγής.  
4. Τις διατάξεις του αρθ. 73 του Ν. 3852/2010 καθώς και τις διατάξεις του αρθ. 79 του Κ.Δ.Κ. 

Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο τις παρακάτω Κυκλοφοριακές Ρυθμίσεις :  
 
1. Την απαγόρευση της διέλευσης οχημάτων στην οδό Αριστοτέλους της Τ.Κ. Βεργίνας, μπροστά 

από το μουσείο των Βασιλικών Τάφων, στο τμήμα από την διασταύρωση με την οδό 
Αντιγόνου Γονατά (εστιατόριο Φιλίππειο), έως την διασταύρωση με την οδό Φιλίππου (κτήριο 
πρώην συνεταιρισμού Βεργίνας), από τον μήνα Μάρτιο έως τον μήνα Οκτώβριο και για τις 
ώρες λειτουργίας του μουσείου, εκτός των οχημάτων μεταφοράς ΑΜΕΑ και των οχημάτων 
έκτακτου ανάγκης (Αστυνομία, Πυροσβεστική, ασθενοφόρα). 

2. Τη μη χορήγηση  τριών θέσεων στάθμευσης έμπροσθεν του ξενοδοχείου «Κόκκινο Σπίτι» του 
Σιουκιούρογλου Χρήστου, επί της οδού Ολγάνου 10. 

3. Τη μη χορήγηση  δύο θέσεων στάθμευσης έμπροσθεν του καταστήματος  ONE mini market 
της Βασιλείου Χρυσάνθης, επί της οδού Πιερίων 147. 

4. Τη μη χορήγηση  θέσης στάθμευσης έμπροσθεν του φαρμακείου της Αυγεροπούλου 
Παναγιώτας, επί της οδού Τρεμπεσίνας 26. 

5. Τη μη τοποθέτηση ηλεκτρονικών κολωνακίων (βυθιζόμενα) στην οδό Σβαρνοπούλου.  
6. Την τοποθέτηση της ένδειξης «εκτός υπηρεσιακών οχημάτων» στην ήδη υπάρχουσα πινακίδα 

Ρ-40 στο όριο της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου της Α.Δ. Ημαθίας επί της οδού Σ. 
Πέτρουλα. 

7. Την τοποθέτηση προστατευτικού κιγκλιδώματος σε σχήμα Π , επί της οδού Μούμογλου, ώστε 
να προστατευθούν τα ημιυπόγεια παράθυρα της οικοδομής.  

8. Τη μη χορήγηση θέσης στάθμευσης έμπροσθεν του φαρμακείου του Θωίδη Ιωάννη, επί της 
οδού Βενιζέλου 82. 

9. Τη μη τοποθέτηση κάγκελου με ζαρτινιέρα στην οδό Κεντρικής 75, έμπροσθεν του 
καταστήματος (καφετέρια) της Μαυρίδου Παναγιώτας.  

10. Τη μη χορήγηση  ετησίων καρτών στάθμευσης, σε υπαλλήλους του Συλλόγου Υπαλλήλων 
Δήμων Ν. Ημαθίας, για να σταθμεύουν στους χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης, με 
συμβολικό τίμημα.   

11. Την τοποθέτηση στην οδό Ακαταμαχήτου 4 κολωνακίων, σε απόσταση ένα μέτρο από το 
πρόσωπο της οικοδομής του Φρασαριώτη Αθανασίου, ως νοητό πεζοδρόμιο. 

12. Να επιτραπεί στην  Ι.Μ. Μεταμορφώσεως Μουτσιάλης να τοποθετήσει πληροφοριακές 
πινακίδες με έξοδά της και καθ’ υπόδειξη της Τεχνικής Υπηρεσίας, α) αμέσως μετά την έξοδο 
της Εγνατίας οδού προς Βέροια, επί του τοιχίου στην διασταύρωση με κατεύθυνση αριστερά 
προς Βεργίνα, και β) επί της επαρχιακής οδού Βεργίνας – Βεροίας, λίγο πριν την γέφυρα-
φράγμα του Αλιάκμονα, στη δεξιά πλευρά του δρόμου, με κατεύθυνση αριστερά. 

13. Τη μην τοποθέτηση πινακίδων ορίου ταχύτητας και την τοποθέτηση πινακίδων διέλευσης 
ζώων επί της αγροτικής οδού Ξηρόκαμπου Βεργίνας. 
 



Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  34 / 2013. 
................................................................…………………….…………………………………….…....... 

 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε το 

πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 

Θεόφιλος Κορωνάς 

              ΤΑ ΜΕΛΗ 
Βασίλειος Παπαδόπουλος 
Μαρία Παπαϊωάννου 
Θωμάς Αγγελίνας 
Δημητρούλα Γκέκα 
Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια  27-09-2013 

Η Δημάρχος 
 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 


